

# Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

**Datum 2023-11-08**

*Närvarande: Tova Linder Nordberg, Leia Lanneskog, Isabella Åkertjärn, Jesper Eriksson, Klara Bergsten, Anna Westerlund, Ewa Binge-fors Wahlqvist, Maria Törby.*

*Ej närvarande: Lisa Linder, Alicia Sundin*

*Plats och tid: Fysikhuset, 12:15.*

---

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

---

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet öppnat kl. 12:23.

### § 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Jesper Eriksson och Maria Törby

### § 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

### § 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

---

## § 2 BORDET RUNT

---

### § 2.1 ORDFÖRANDE

Diverse arbete med Öl-Ol samt höstmötet. Har köpt hylla till förrådet samt fått och signerat sektionsavtalet från StuFF.

### § 2.2 KASSÖR

Bokfört, betalat fakturor och köpt hylla till förrådet. Bestämt tillsammans med Tilda Martinsson att de ska få en liten budget till fika på intervjuerna inför höst- och vårmötet. Hämtat ut vår nya rollup, den ligger i sektionsrummet nu.

### § 2.3 INFORMATÖR

Skickat ut månadsbrevet och gått som vikarie för ordförande på SEKT.

### § 2.5 AMO

Har varit på AMO-råd, jobbat med systugan samt jobbat med pågående studentärenden.

### § 2.6 MANA

Bokat in KogVet-lunch. Delat ut ovvar och fotat ovveinvigningen.

### § 2.7 MYSA

Gått på miljömöte för Gröna sektioner, fixat ovvepaketet inför utlämningen av det.

### § 2.8 UB

Gått på UB-möte, fortsatt jobb med Öl-Ol samt planering av både sy- och kodstuga.

### § 2.9 MÄSTERICHEF

PR-period för Flashback, och massa jobba inför festen.

## § 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har skickat ut infomejl och intresseenkät för utbytesresan till Nijmegen. Försökt att lösa instagraminlogg-problemet men inte lyckats.

## § 2.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt arbete med KVIA. Bokad CV-stuga med akademikerförbundet.

---

## § 3 DAGENS PUNKTER

---

### § 3.1 UPPFÖLJNING PROJEKTGRUPPER

Öl-Ol: Anmälan stänger ikväll, hittills har 16 personer anmält sig. Det som är kvar att anordna är inköp av mat, utskrift av kartor, kontroller samt logistik dagen för eventet. Alla som har möjlighet att hjälpa till behövs, även om man inte kan vara med hela eventet. Bastu är bokad, information om samlingsplats samt bastu ska läggas ut.

Höstmötet: Ewa Bingenfors Wahlqvist har bokad sal KY25 som vi kan använda innan vi får tillgång till KEY1. Tova Linder Nordberg och Anna Westerlund ska skriva kallelse på söndag.

Adventsittningen: Lunchmöte på fredag.

Campus skramlar: Har möte med PULS 9/11.

### § 3.2 HÖSTENS STUDIESTUGOR

Systuga är bokad den 14 november. Bokab och UniCrew deltar.

Kodstugan är flyttad från november till december.

### § 3.3 FÖRRÄDSSTÄD

Isabella Åkertjärn är projektansvarig.

### § 3.4 PROGRAM-MERCH

Vision: Skapa en design och skicka en intresseanmälan.

### § 3.5 DATUM FÖR ATT DELA UT RYGGSÄCKAR OCH OVERALLER + OVVEPAKET

10/11 och 14/11 delar Jesper Eriksson ut ryggsäckar, overaller och ovvepaket.

---

## § 4 ÖVRIGA FRÅGOR

---

### § 4.1

---

## § 5 NÄSTA MÖTE

---

Nästa möte är 15/11 kl 15:30 på Björnkärrsgatan 1.

---

## § 6 BORDET RUNT

---

### § 6.1 ORDFÖRANDE

Hålla i Öl-Ol samt fortsatt arbete inför höstmötet.

### § 6.2 KASSÖR

Fortsätta bokföra och betala fakturor, samt budgetera för alla kommande evenemang.

### § 6.3 INFORMATÖR

Skriva klart kallelsen till höstmötet. Fortsatt arbete med adventsittning.

## § 6.5 AMO

Fortsätta med adventsittning planering samt systuga. Jobba med studentärenden.

## § 6.6 MANA

Dela ut ryggsäckar, overaller och ovvepaket.

## § 6.7 MYSA

Adventsittningsplanering. Träffa Nathalie Enqvist och fråga om min miljöhandlingsplan.

## § 6.8 UB

Hålla i Öl-Ol, genomföra sy-stugan samt fortsatt planering inför kodstugan.

## § 6.9 MÄSTERICHEF

Fortsätta PRa för Flashback, mycket sista jobb, biljettsläpp.

## § 6.10 UTRIKESANSVARIG

Fortsätta planera resan och lösa instagram-inlogg.

## § 6.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt arbete med KVIA och Öl-OL.

---

## § 7 MÖTETS AVSLUTANDE

---

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet avslutat.

### Vid protokollet

Sekreterare: Tova Linder Nordberg



Ordförande: Anna WesterLund



Justerare: Jesper Eriksson



Justerare: Maria Törby

